
P R O T O K Ó Ł   NR  XXV/2005 
z posiedzenia nadzwyczajnej Sesji  

Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE  

sporządzony w dniu 13 czerwca 2005 roku  
 

 

 

 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
00

 i trwało do godz. 17
30

, z przerwą 10-minutową 

w godz. 15
50

-16
00

. 

 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 14 radnych, 1 radny nieobecny: 

Jolanta Kopciuch-Szmyd - usprawiedliwiona.  

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

- Jan Kuźnar   - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Izabela Stojak - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Kumor  - Radca Prawny Gminy Krościenko Wyżne. 

- Piotr Grzegorzek - Sołtys Sołectwa Pustyny, 

  (lista obecności w załączeniu). 

 

 

 

 

 Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości 

Krościenko Wyżne. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2005 rok. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na budowę kanalizacji 

sanitarnej ulic: Marynowskiej, Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej w Gminie 

Krościenko Wyżne. 

7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając XXV nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych 

oraz obecnych na posiedzeniu. Stwierdził, że sesja została zwołana na wniosek Wójta 

Gminy na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.). 

 

 

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały, ponieważ jest quorum. Zauważył, że w sesji uczestniczy  

14 radnych Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

 

 

Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

Radni oraz Wójt Gminy nie zgłosili wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

proponowanego porządku obrad, wobec czego przystąpiono do głosowania nad 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego „za” przyjęciem porządku obrad 

głosowało 14 radnych (jednogłośnie), w związku z czym porządek obrad XXV Sesji 

Rady Gminy Krościenko Wyżne został przyjęty. 
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Ad. 4 

 Następnie radni przystąpili do realizacji punktu czwartego posiedzenia  

w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju 

Miejscowości Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Na wstępnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał radnych z pismem Rady 

Sołeckiej w Krościenku Wyżnym w sprawie Planu Rozwoju Miejscowości Krościenko 

Wyżne z dnia 7 czerwca 2005 r. (pismo w załączeniu).  

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który przedstawił projekt 

omawianej uchwały. Ponadto stwierdził, iż otrzymał pismo dotyczące uzupełnienia 

dokumentów do złożonego wniosku o dofinansowanie budowy budynku sportowego 

tj. między innymi uchwałę Rady Gminy zatwierdzającą Plan Rozwoju Miejscowości 

Krościenko Wyżne. W związku z tym zwrócił się do Rady Sołeckiej o przygotowanie 

wniosków odnoszących się do inwestycji: „Budowa budynku socjalno-usługowego dla 

LKS Wisłok Krościenko Wyżne z równoczesnym wykorzystaniem do celów 

kulturalnych i budowa zadaszenia nad trybuną stadionu”. 

 

 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Bolesław Pudłowski – Sołtys Sołectwa 

Krościenko Wyżne, który podkreślił celowość budowy budynku sportowego. Budynek 

ten byłby wykorzystywany zarówno przez kluby sportowe, jak również na potrzeby  

w zakresie kultury.  

 

 

 

Radny Krzysztof Ronowski zauważył, że mieszkańcy powinni uczestniczyć w pracach 

nad Planem Rozwoju Miejscowości Krościenko Wyżne, a nie tylko Rada Sołecka 

Krościenka Wyżnego. Zadania ujęte w przedstawionym planie powinny być 

zaakceptowane przez mieszkańców. Ponadto zapytał o koszty utrzymania budynku 

sportowego np. koszty zatrudnienia pracowników, zakupu wyposażenia, utrzymania 

pomieszczeń itp. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że koszty związane z zakupem sprzętu do siłowni wynoszą  

ok. 20-50 tys. zł. Nie planuje się zatrudnienia dodatkowego pracownika do obsługi 

budynku (ewentualnie pracownik ds. kultury). Koszty mediów powinny kształtować 

się na ogólnym poziomie, w zależności od ewentualnego wykorzystania budynku.  
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Radny Zdzisław Omachel zauważył, że radni powinni zastanowić się nad celowością 

wykonania zadania „Budowa budynku socjalno-usługowego dla LKS Wisłok 

Krościenko Wyżne z równoczesnym wykorzystaniem do celów kulturalnych i budowa 

zadaszenia nad trybuną stadionu”. Wg niego istotne znaczenie ma fakt, że w budynku 

tym mieścił się będzie ośrodek kultury.  

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Krzysztof Ronowski. Stwierdził on, że każdy radny 

samodzielnie podejmie decyzję w sprawie realizacji zadania „Budowa budynku 

socjalno-usługowego dla LKS Wisłok Krościenko Wyżne z równoczesnym 

wykorzystaniem do celów kulturalnych i budowa zadaszenia nad trybuną stadionu”, 

jednakże należy wziąć pod uwagę względy ekonomiczne. 

 

 

 

Radny Jan Omachel zauważył, że w Gminie Krościenko Wyżne planuje się wiele 

ważnych inwestycji, jednakże argumentem za realizacją tego zadania jest możliwość 

pozyskania środków z zewnątrz.  

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec stwierdził, że jego zdaniem zachodzi potrzeba 

budowy budynku sportowego. W chwili obecnej nie można ściśle określić 

ewentualnych kosztów utrzymania tego budynku, ponieważ uzależnione to będzie  

od sposobu wykorzystania tego budynku przez kluby sportowe. Rada Gminy 

uchwalając budżet na dany rok będzie decydować o środkach przeznaczanych na 

funkcjonowanie tego budynku. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

10 głosami „za”, przy 4 „wstrzymujących się” podjęła UCHWAŁĘ NR 

XXV/142/2005 w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości 

Krościenko Wyżne. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych (uchwała  

w załączeniu). 
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

10-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 15
50

-16
00

. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2005 rok. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2005 rok. Stwierdziła ona, że w UCHWALE NR XXII/133/2005 Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2005 rok, zmienionej ZARZĄDZENIEM NR I/358/2005 Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 kwietnia 2005 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Krościenko Wyżne na 2005 rok, wprowadza się zmiany wynikające z realizacji 

budżetu tj.: 

 - zmniejsza się przychody związane z finansowaniem wydatków 

nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne  

na 2005 rok o kwotę 427 450 zł w paragrafie 952 (przychody z zaciągniętych 

pożyczek i kredytów na rynku krajowym), 

 - zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2005 rok  

o kwotę 427 450 zł w dziale 900, rozdziale 90001, wydatki majątkowe (budowa 

kanalizacji sanitarnej w gminie Krościenko Wyżne),  

 - w ramach działu 851, rozdziału 85154, w wydatkach bieżących wyodrębnia 

się wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 10 000 zł, 

 - w ramach działu 852, rozdziału 85219, w wydatkach bieżących wyodrębnia 

się wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 3 300 zł, 

 - w ramach działu 921, rozdziału 92195, w wydatkach bieżących zmniejsza się 

dotację o kwotę 3 000 zł, 

 - wprowadza się zmiany kwot wydatków majątkowych na zadaniach objętych 

wieloletnim programem inwestycyjnym: 

  - dokonuje się zmiany wydatków w wieloletnich programach: 

 - program p.n. „Rozwiązywanie problemu gospodarki ściekowej  

w Gminie Krościenko Wyżne”: 

1) zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej w Gminie Krościenko Wyżne ulic: 

Marynkowskiej, Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej” polegające na: 

a) zmianie źródeł finansowania, 

b) zmianie wartości – po przetargu, 
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  - wprowadza się: 

- program p.n. „Odnowa wsi oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa 

kulturowego w Gminie Krościenko Wyżne”: 

1) zadanie „Budowa budynku socjalno-usługowego dla LKS Wisłok 

Krościenko Wyżne – z równoczesnym wykorzystaniem do celów 

kulturalnych i budowa zadaszenia nad trybuną stadionu”, 

  - zmienia się limit wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  

w latach 2005 – 2007: 

 - budowa kanalizacji sanitarnej w Gminie Krościenko Wyżne ulic: 

Marynowskiej, Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej: wysokość 

wydatków w 2005 r. -  772 550 zł, w tym: z budżetu gminy 322 550 zł, 

pożyczka NFOŚiGW 450 000 zł, 

 - budowa chodnika ul. Północna w Krościenku Wyżnym: wysokość 

wydatków w 2005 r. - 535 000 zł (z budżetu gminy), w 2006 r. – 

120 000 zł, 

 - modernizacja drogi gminnej relacji: Krościenko Wyżne-Pustyny do 

skrzyżowania z drogą krajową nr 9: wysokość wydatków w 2005 r. - 

125 000 zł (z budżetu gminy), 

 - budowa budynku socjalno-usługowego dla LKS Wisłok Krościenko 

Wyżne – z równoczesnym wykorzystaniem do celów kulturalnych  

i budowa zadaszenia nad trybuną stadionu: wysokość wydatków  

w 2005 r. 30 000 zł, w tym: z budżetu gminy 19 385 zł, SPO  

10 615 zł, w 2006 r. 592 502 zł, w tym: z budżetu gminy 382 857 zł, 

SPO 209 645 zł, w 2007 r. 649 295 zł, w tym: z budżetu gminy 

419 555 zł, SPO 229740 zł. 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu przedmiotowej uchwały radni nie zgłosili wniosków 

i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR XXV/143/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2005 rok (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 5 

 W piątym punkcie posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu porządku 

obrad w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 

budowę kanalizacji sanitarnej ulic: Marynowskiej, Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej 

w Gminie Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która przedstawiła obecnym projekt 

przedmiotowej uchwały. Stwierdził ona, że proponuje się:  

- zaciągnąć pożyczkę w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2005 roku w wysokości  

450 000 zł, 

- pożyczkę przeznacza się w całości na pokrycie kosztów realizacji 

inwestycji: „Budowa kanalizacji sanitarnej ulic: Marynowskiej, 

Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej w Gminie Krościenko Wyżne”, 

- spłata zobowiązań z tytułu zaciągniętej pożyczki zostanie pokryta  

z takich źródeł dochodów jak: otrzymane spadki, zapisy i darowizny  

w postaci pieniężnej na budowę kanalizacji sanitarnej w Gminie 

Krościenko Wyżne, udziały gmin w podatkach stanowiących dochód 

budżetu państwa (podatek dochodowy od osób fizycznych), podatek od 

nieruchomości od osób fizycznych, podatek od nieruchomości od osób 

prawnych, 

- spłata pożyczki nastąpi w latach 2006-2009 w następujący sposób:  

w 2006 roku - 100 000 zł, w 2007 roku - 100 000 zł, w 2008 roku 

- 100 000 zł, w 2009 roku  - 150 000 zł. 

Ponadto Skarbnik Gminy poinformowała obecnych, że opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie Zespół Zamiejscowy w Krośnie w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki jest pozytywna. Dodała, że oprocentowanie pożyczki w stosunku rocznym 

wynosi 0,1% stopy redyskonta tj. 6%, wobec czego oprocentowanie wynosi 0,6%  

w stosunku rocznym. Warunkiem otrzymania pożyczki jest wykonanie zadania  

w bieżącym roku. 

 

 

 

W dyskusji głos zabrał radny Jacek Frydrych. Zapytał on, czy istnieje możliwość 

umorzenia pożyczki i jakie warunki należy spełnić. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że ubiegamy się o pożyczkę  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

w ramach „Krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych dla gmin 

budujących sieci kanalizacyjne, oczyszczalnie, wodociągi”, który zawiera pewne 

preferencje. W przypadku, gdy zadanie zostanie zakończone w bieżącym roku istnieje 

możliwość umorzenia pożyczki w wysokości od 15%-50% na podstawie 
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przeprowadzonych negocjacji, biorąc pod uwagę wskaźniki dot. liczby mieszkańców, 

ilości budynków podłączonych do sieci kanalizacyjnej itp. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na budowę kanalizacji sanitarnej ulic: Marynowskiej, 

Wójtowskiej, Zagórze i Spacerowej w Gminie Krościenko Wyżne, w związku z czym 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie  

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR XXV/144/2005 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

na budowę kanalizacji sanitarnej ulic: Marynowskiej, Wójtowskiej, 

Zagórze i Spacerowej w Gminie Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Ad. 7 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu siódmego 

przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania.”  

 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Waldemar Podkul. Zapytał on, czy podjęto działania 

mające na celu zaprzestanie pobierania wpłat od mieszkańców na budowę kanalizacji 

sanitarnej w Gminie Krościenko Wyżne.  

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że planuje się w 2005 r. 

zaprzestać pobieranie wpłat na kanalizację tj. do kwoty 1 600 zł. Sprawa ta zostanie 

przedstawiona radnym na jednej z kolejnych sesji. Rada Gminy jest władna podjąć 

stosową decyzję w tej sprawie.  

 

 

 

Następnie o głos poprosił radny Bolesław Pudłowski. Zauważył on, że ze względu na 

istniejące niebezpieczeństwo zachodzi konieczność zabezpieczenia przepustu 

drogowego (poprzez wykonanie barier) pomiędzy szkoła podstawową, a przedszkolem 

w Krościenku Wyżnym. 
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Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że należy wykonać naprawę oświetlenia 

ulicznego (lampy przy ul. Brzozowskiej w Krościenku Wyżnym). 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zwracając się do Wójta Gminy poprosił  

o informację dot. inwestycji „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”. 

 

  

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w miesiącu czerwcu planuje 

przystąpić do realizacji dwóch inwestycji tj. budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece 

Wisłok (projekt + pozwolenie na budowę) i projekt techniczny budowy przedszkola. 

Termin rozpoczęcia prac projektowych zależy od wyboru trybu udzielenia 

zamówienia. W przypadku przetargu będzie to miesiąc lipiec-sierpień, natomiast inne 

tryby pozwolą na skrócenie tego terminu (ok. 1 miesiąca). Posiadamy wstępną 

pozytywną opinię ekspertów Zarządu Dróg Wodnych w Krakowie Oddział  

w Rzeszowie dotyczącą lokalizacji mostu pieszo-jezdnego. Planuje się również  

w miesiącu czerwcu wykonanie projektu budowy przedszkola – pozostaje kwestia 

usytuowania. Ponadto mówca poinformował obecnych, że w najbliższym czasie 

przystąpimy do remontu dróg i wykonania drożności rowów przy drogach gminnych.  

 

 

 

Radny Tadeusz Gaj zapytał, czy planuje się w bieżącym roku zaasfaltowanie drogi 

gminnej – boczna ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym. Ponadto zapytał o ewentualne 

plany dot. prac przy ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

Ustosunkowując się do zapytań przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że 

w 2004 r. drogę tę utwardzono i w bieżącym roku nie zaplanowano asfaltowania drogi 

gminnej – przecznicy do ul. Wisłoczej. Dodał, że prowadzono rozmowy ze 

Starostwem Powiatowym w Krośnie w sprawie remontu ul. Marynowskiej. Ponadto 

wystąpi również z pismem w tej sprawie. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zwrócił uwagę, że zachodzi konieczność zabezpieczenia 

brzegu potoku Flusy na odcinku od mostu w kierunku rzeki Wisłok, ponieważ zagraża 

to sąsiednim budynkom. Ponadto stwierdził, że należy również oczyścić brzegi na tym 

odcinku.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że wykonanie tych robót ujęte zostało  

w harmonogramie prac pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych. 
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Następnie o głos poprosił Piotr Grzegorzek – Sołtys Sołectwa Pustyny. Zapytał on, czy 

planuje się w bieżącym roku wykonanie remontu dachu Domu Ludowego  

w Pustynach.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że jego zdaniem należy wykonać 

projekt ze środków z nadwyżki budżetowej z 2004 r., jednakże decyzję w tej sprawie 

podejmie Rada Gminy.  

 

 

 

Z prawa do głosu skorzystała również radna Maria Podkul. Zwróciła się ona  

z prośbą o: 

 

- wykonanie ułożenia masy bitumicznej na ul. Granicznej w Pustynach 

(odcinek ok. 15 mb zniszczony podczas budowy przepompowni), 

- naprawę zniszczonego przepustu na grodze gminnej w Pustynach  

(rów melioracyjny „szłajta”), 

- zlecenie sprawdzenia przepustowości odcinka kanalizacji przed 

przepompownią przy ul. Granicznej w Pustynach (częste wylewy ze 

studzienki). 

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Waldemar Podkul. Poruszył on sprawę usług 

stomatologicznych wykonywanych przez Samodzielny Publiczny Gminny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. Zauważył on, że należy rozszerzyć usługi 

w tym zakresie, ponieważ potrzeby są znacznie większe. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, 

że Samodzielny Publiczny Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym 

– dział stomatologii pracuje w oparciu o kontrakt zawarty z Narodowym Funduszem 

Zdrowia (przydzielone punkty). Ponadto dodał, że dr Mazorowa zainteresowana jest 

prywatyzacją działu stomatologii. Jednakże decyzje w tej sprawie nie zostały podjęte. 

W przyszłości planuje się uruchomienie punktu stomatologicznego w Publicznej 

Szkole Podstawowej w Krościenku Wyżnym, co w znacznym stopniu mogłoby 

rozwiązać problem zgłoszony przez radnego Waldemara Podkula.  
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Ad. 8 

W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął  

XXV nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne w dniu 13 czerwca  

2005 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy 

         Krościenko Wyżne  

 

         mgr Antoni Dębiec 

 

 

 

Protokołowała: 

 

 mgr Alicja Fejkiel-Guzik 
 


